
Protokół Nr 14/08 
z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej Białogardu 
                                odbytego w dniu 25 sierpnia 2008 rok. 
 
Miejsce obrad; Biuro Rady Miejskiej.  
Obecni wg załączonej listy. Posiedzenie rozpoczęto o godzinie 14.00. 
 
Porządek posiedzenia był następujący 
1.Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku. 
2.Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie: 
a) zgody na podwyższenie przez Burmistrza działającego jako Zgromadzenie  
    Wspólników spółki z ograniczoną odpowiedzialnością Białogardzkie Towarzystwo  
    Budownictwa Społecznego z siedzibą w Białogardzie, kapitału zakładowego spółki 
    i pokrycie przez Miasto udziałów w podwyższonym kapitale zakładowym wkładem  
    pieniężnym, 
b) informacji o przebiegu wykonania budżetu Miasta BIAŁOGARD za pierwsze  
    półrocze 2008r., 
c) zmieniająca uchwałę budżetową na rok 2008, 
d) zgody na zawarcie przez Miasto BIAŁOGARD umowy o dofinansowanie ze środków  
    Funduszu Rozwoju Kultury Fizycznej inwestycji polegającej na budowie hali  
    sportowej przy Gimnazjum Nr 1 w Białogardzie, 
e) zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy  
    użytkowania nieruchomości. 
3.Sprawy różne. 
4.Zamknięcie posiedzenia. 
  
Przebieg posiedzenia był następujący: 
 
Ad 1 Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku. 
Posiedzenie otworzył i prowadził przewodniczący komisji - Sławomir Domański. 
Przewodniczący komisji – powiedział, że jest prośba o poszerzoie porządku i o 
wprowadzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia „ Programu usuwania wyrobów 
zawierających azbest z terenu miasta BIAŁOGARD na lata 2008-2015”. 
Przegłosowano : 
za- 4 ( jednogłośnie ). Przyjęto porządek i przystąpiono do jego realizacji. 
Na obrady przybył radny Wiesław Czurko, obecnych jest 5 radnych.  
 
Ad 2 Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie: 
a) zgody na podwyższenie przez Burmistrza działającego jako Zgromadzenie  
    Wspólników spółki z ograniczoną odpowiedzialnością Białogardzkie Towarzystwo  
    Budownictwa Społecznego z siedzibą w Białogardzie, kapitału zakładowego spółki 
    i pokrycie przez Miasto udziałów w podwyższonym kapitale zakładowym wkładem  
    pieniężnym, 
Przedstawił: Zastępca Burmistrza Zbigniew Raczewski 
Powiedział, że powyższy  projekt uchwały był kilkakrotnie przygotowywany do 
wprowadzenia na sesję. Rada Miejska podjęła uchwałę o partycypacji w budynku przy ulicy 
Reymonta 4. Decyzja Banku Gospodarstwa Krajowego dla spółki BTBS o udzielenie kredytu 
była negatywna. Na bazie tego wniosku  powyższy bank nie chce udzielić kredytowania 
spółce. W budżecie Miasta nie zmieni się nic, Miasto musi zabezpieczyć te środki finansowe . 



To mieści się w zakresie prac finansowo- księgowych. Dopłata na podwyższenie kapitału 
umożliwi dalsze rozmowy z bankiem. 
Miasto jakby podnajmie, jeśli chodzi o nasz budżet to nie zmieni się nic, chodzi o 
przejrzystość firmy. 
Dyskusja: 
Przewodniczący komisji – powiedział, że mankamentem jest sposób zasiedlania mieszkań. 
Zastępca Burmistrza – odpowiedział, że chodzi o przejrzystość formy. 
Jolanta Zięcik – stwierdziła, że promesa opisuje warunki niezbędne do spełnienia. 
Przegłosowano projekt uchwały: 
za-3, przeciw-2, wstrzymało się-0. Opina pozytywna. 
 
b) informacji o przebiegu wykonania budżetu Miasta BIAŁOGARD za pierwsze  
    półrocze 2008r., 
Przedstawiła Skarbnik Miasta, Lucyna Szymecka. 
Dyskusja: 
Jerzy Harłacz – zapytał, czy jako właściciel nie możemy prowadzić działalności 
gospodarczej, czy dyrektor Centrum może prowadzić jakąś działalność gospodarczą. 
Zastępca Burmistrza – wyjaśnił, że ta instytucja ma osobowość prawną. Może zawierać 
umowy  oraz mieć przychody z majątku. Jeśli chodzi o przychody wystąpiono o opinię 
prawną do Urzędu Wojewódzkiego. Jest to taka sama instytucja jak biblioteka. 
Przegłosowano projekt uchwały: 
za-5 ( jednogłośnie ). Opinia pozytywna. 
 
c) zmieniająca uchwałę budżetową na rok 2008, 
Przedstawiła Skarbnik Miasta Lucyna Szymecka. 
Powiedziała, że Od Wojewody otrzymano 350.000 zł dla MOPS na wydawanie posiłków,  
występuje przesunięcie między paragrafami na wydatki bieżące. 
Zastępca Burmistrza – powiedział, że od Marszałka Województwa otrzymano 9.4000 zł  
na dokończenie Skapy Park. Korekta budżetu to nie tylko inwestycje, Burmistrz nie ma 
upoważnienia i dlatego musi zwracać się do Rady. 
Przegłosowano projekt uchwały: 
za -5 ( jednogłośnie ). Opinia pozytywna. 
 
d) zgody na zawarcie przez Miasto BIAŁOGARD umowy o dofinansowanie ze środków  
    Funduszu Rozwoju Kultury Fizycznej inwestycji polegającej na budowie hali  
    sportowej przy Gimnazjum Nr 1 w Białogardzie, 
Przedstawił: Zastępca Burmistrza Zbigniew Raczewski 
Przegłosowano projekt uchwały: 
za - 5 ( jednogłośnie ). Opinia pozytywna. 
 
e) zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy  
    użytkowania nieruchomości. 
Przedstawiła Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami Beata Szulakiewicz. 
Przegłosowano projekt uchwały: 
za -5 ( jednogłośnie ).Opinia pozytywna. 
 
 
 
 



f) przejęcia „ Programu usuwania wyrobów zawierających azbest z terenu miasta 
Białogard na lata 2008-2015”.  

Przedstawiła Naczelnik Wydziału Zagospodarowania Przestrzennego i Środowiska  
Mariola Barcicka. 
Dyskusja: 
Wiesław Czurko - zgłosił wniosek, aby dofinansowanie uzależnić od metra kwadratowego 
usuwanego azbestu a nie od osoby.  
Przegłosowano :  
za-5 (jednogłośnie). Wniosek przeszedł.  
Stefan Purol – zgłosił wniosek, aby było sto procent z tego, co jest.  
Przegłosowano :  
za - 5 (jednogłośnie). Wniosek przeszedł.  
 
Ad 3 Sprawy różne.  
 
Przewodniczący komisji – przypomniał, że należy przygotować propozycje do projektu 
budżetu Miasta na 2009 rok. Komisja spotka się za tydzień. 
 
 
Ad 4 Zamknięcie posiedzenia. 
 
Po wyczerpaniu porządku posiedzenie zakończono o godz. 14:50.  
 
Protokółowała : Danuta Holczewska-Szydłowska 
 
         Przewodniczący komisji :  
 
            Sławomir Domański 
 


